

التاريخ: 15/06/15 2025 اشارة: ال. 25/06/209

M/s: Boursa Kuwait

المحترمين

السادة/ شركة بورصة الكويت

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

Peace, mercy, and blessings of Allah be upon you,

Subject: Supplementary disclosure

With reference to the above subject and our previous disclosure issued on 27th May 2025 - Ref: A.A/195/05/25 and the regulatory term of disclosure processes as per chapter four of Module Ten "Disclosure and Transparency" of the Executive Bylaw of Law No. 07 of 2010 regarding the Establishment of Capital Markets Authority and Dealing in Securities and their Amendments.

Attached supplementary disclosure form.

Sincerely,

Abdullah Mohamed Al-shatti **Chief Executive Officer**

Attachments: Supplementary disclosure form.

Copy to disclosure department - CMA

الموضوع: إفصاح مُكمل

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى إفصاحنا الصادر بتاريخ 27 مايو 2025 - إشارة: أ.أ/25/05/195، وإلى الأحكام المنظمة لعمليات الإفصــاح كما بالفصــل الرابع من الكتاب العاشــر "الإفصــاح والشـفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 07 لسـنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما.

مرفق لكم نموذج الإفصاح المُكمل.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

عبدالله محمد الشطي الرئيس التنفيذي

المرفقات:

 نموذج الإفصاح المكمل. نسخة إدارة الإفصاح – هيئة أسواق المال.





Date	June 15 th , 2025	15 يونيو 2025	1.11	التاريخ
------	------------------------------	---------------	------	---------

Name of the List	ed Company	رحة	اسم الشركة المد	
Aayan Leasing and Investment Company		شركة أعيان للإجارة والاستثمار		
Disclosure Title		إفصاح مُكمل بشأن نتائج اجتماع الجمعية العامة العادية المنعقد في 15 يونيو 2025 لتعيين مراقب الحســـابات		

Date of Previous Disclosure

May 27th, 2025

27 مايو 2025

تاريخ الافصاح السابق

Developments that Occurred to the Disclosure

Auditor

The Ordinary General Assembly Meeting to appoint the External Auditor was held on Sunday June 15 th, 2025 at 1:30 pm at the company's headquarters located in Al-Rai area, Muhammad bin Al-Qassim Street, Aayan auto Company building. The meeting was attended by shareholders representing 64.35% Both in person and electronic attendance of the total shareholding as of the day of the right to attend. The agenda item was approved as follows:

Approval of the appointment of Mr. Badr Adel Al-Abduljader – Al Aiban, Al Osaimi & Partners (Ernst & Young) as the Company's external auditor for the period starting from the financial period ending June 30th, 2025, until the end of the financial year ending December 31st, 2025, and authorizing the Board of Directors to determine their fees.

التطور الحاصل على الإفصاح

الخارجي

تم انعقاد اجتماع الجمعية العامة العادية لتعيين مراقب الحسابات الخارجي وذلك يوم الأحد الموافق 15 يونيو 2025 في تمام الساعة 1:30 ظهراً بمقر الشركة الكائن في منطقة الري - شارع محمد بن القاسم - مبنى شركة أعيان السايارات، بنصاب (حضوري + إلكتروني) بلغ 64.35% من إجمالي عدد المساهمين كما في تاريخ حق الحضور، وقد تم إقرار بند جدول الأعمال وفق التالي:

 الموافقة على تعيين السـيد/ بدر عادل عبدالجادر – مكتب العيبان والعصـيمي وشـركاه (أرنسـت ويونغ) كمراقب حسـابات خارجي للشـركة لتقديم خدمات التدقيق بدءاً من الفترة المالية المنتهية في 30 يونيو 2025 وحتى انتهاء السـنة المالية في 31 ديسـمبر 2025 وتفويض مجلس الإدارة بتحديد أتعابه.

The Financial Effect of Occurring Development (if any)

No significant effect of the occurring development on the company's financial position.

الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)

لا يوجد أثر للتطور الحاصل على المركز المالي للشركة.

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the accuracy, correctness, and completeness of the information contained therein. They acknowledge that they have exercised due diligence to avoid any misleading, incorrect, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait assume no responsibility whatsoever for the contents of this disclosure and disclaim any liability for any damages that may be incurred by any person because of publishing this disclosure, allowing its publication through their electronic systems or website, or using this disclosure in any other manner.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتهما الالكترونية أو موقعهما الالكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.

